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Aan de burgemeester en de raadsleden van de gemeente Heemskerk.

Geachte heer Luijten, beste collega’s

Met deze brief wil ik mijn ontslag indienen als lid van de Heemskerkse gemeenteraad. Ik doe dit om 
zelf weer eens wat anders te kunnen doen, maar zeker ook  om ruimte te maken voor de gewenste 
verjonging en vernieuwing binnen onze politieke partij en in de raad. U weet: ik vind vernieuwing 
belangrijk en noodzakelijk. 

Toen ik in 2013 het politiek leiderschap van het CDA Heemskerk overnam van Jacques de Vlugt, heb 
ik hem beloofd dit voor minimaal 8 jaar te doen omwille van de stabiliteit, en de continuïteit in 
kennis en opvattingen. Op beide gebieden ben ik daarin de eerste jaren binnen onze fractie geweldig 
geholpen door Kees Romeijnders, Leo Tillmans en Ekke Visser.

Zelf zit ik nu ruim 9 jaar in de raad. Een intensieve en leerzame periode en nog steeds leer ik bij. De 
belofte aan Jacques en het CDA Heemskerk ben ik nagekomen. Ik ben zeker nog niet uitgekeken en 
geleerd, maar ook persoonlijk wordt het tijd voor vernieuwing. Ik weet nog niet wat ik ga doen, maar 
wel weer iets anders.

Mijn belangrijkste leerpunt van de afgelopen jaren is dat naast vernieuwing, stabiliteit en continuïteit 
noodzakelijk zijn voor een gestage en positieve ontwikkeling. Een inzicht dat ook voor de fractie 
opgaat.

Ten behoeve van de door het CDA Heemskerk gewenste en de door mij bepleite ontwikkeling en 
verjonging, hebben wij Corné Borst voor de gemeenteraadsverkiezingen in 2022 hoog op de lijst 
gezet in de hoop dat hij ervaring kon opdoen in een fractie van minimaal 3 leden. De kiezer bedacht 
ons bij de laatste verkiezingen echter niet meer dan 2 zetels toe.

Afgelopen jaar heeft Corné als commissielid actief deelgenomen aan het politieke handwerk. Helaas 
mag hij niet spreken in de Raad; wel trainen maar geen wedstrijden spelen. 

Met mijn vertrek zal de vacante CDA zetel aan Corné worden aangeboden. Hij is de opvolgende in rij 
en heeft bij de gemeenteraadsverkiezingen veel voorkeurstemmen gekregen. Hij is de vernieuwing 
naast Sindo Núñez Queija als stabiele waarde in onze fractie en raad.  Het CDA Heemskerk stelt met 
deze wissel de kiezer dan ook vast niet teleur.

Ik wil alle huidige en voormalige raadsleden hartelijk bedanken voor de samenwerking in de 
afgelopen jaren en voor alles wat ik van jullie heb mogen leren en met jullie heb mogen ervaren. Dit 
geldt in het bijzonder voor de nog niet door mij genoemde CDA (steun)fractieleden, Jan Vogelzang, 
Krijn Rijke, Jur Kratzschmar, Jan Schouws, Ario van der Zande. Hetzelfde geldt natuurlijk ook voor 
onze collegeleden Frank Frowijn en Frits Brouwer en natuurlijk (ook van CDA huize) voormalig 
burgemeester Baltus. Veel dank ook aan alle andere collegeleden en medewerkers van de gemeente 
en in het bijzonder die van de griffie. Het spreekt voor zich dat ik jullie met belangstelling zal blijven 
volgen, al is het van een afstand om de nieuwe fractie niet in de weg te zitten.

Met vriendelijke groet,
John van Nimwegen


